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ZÁPISNICA 

z 19. zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Rimavská Baňa, 

ktoré sa konalo dňa 12.12.2017 o 16.00 hod. 

v zasadačke na poschodí Obecného úradu v Rimavskej Bani 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Miesto konania: zasadačka Obecného úradu Rimavská Baňa 

 

Program rokovania: 

1. a) Otvorenie 

b) Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

2. Schválenie programu zasadnutia obecného zastupiteľstva 

3. Voľba návrhovej komisie 

4. Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúcich zasadnutí obecného zastupiteľstva 

5. Zmena rozpočtu na rok 2017 – rozpočtové opatrenie č. 1/2017 

6. Zvýšenie dotácie školského zariadenia na rok 2017 

7. Zmena rozpočtu na rok 2017 – rozpočtové opatrenie č. 2/2017 

8. Presun finančných prostriedkov rezervného fondu 

9. Návrh VZN č. 2/2017 o miestnych daniach  na území obce Rimavská Baňa 

10. Návrh VZN č. 3/2017 o miestnom poplatku za komunálny odpad a drobný stavebný odpad na území 

obce Rimavská Baňa 

11. Návrh dodatku VZN o určení výšky dotácie na dieťa materskej školy, školského klubu detí a 

zariadenia školského stravovania v zriaďovateľskej pôsobnosti obce  so sídlom na území obce 

Rimavská Baňa na rok 2015 a ďalšie roky 

12. Rozhodnutie o neuplatňovaní programového rozpočtu obce Rimavská Baňa na roky 2018 až 2020 

13. Návrh rozpočtu obce Rimavská Baňa na roky 2018 až 2020 

14. Návrh na udelenie ocenenia  ZMOGaM pedagogickým pracovníkom regiónu Gemera a Malohontu pre 

Mgr. Jolanu Geľovú 

15. Delegovanie zástupcu zriaďovateľa do Rady školy pri Základnej škole s materskou školou Juraja 

Palkoviča v Rimavskej Bani 

16. Plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce na rok 2018 

17. Menovanie ústrednej inventarizačnej komisie 

18. Návrh na odpísanie nevymožiteľných pohľadávok  

19. Informácia o internej smernici upravujúcej postup verejného obstarávateľa obce Rimavská Baňa pri 

zadávaní zákaziek na dodanie tovaru, zákaziek na uskutočnenie stavebných prác, zákaziek na 

poskytnutie služieb a súťaže návrhov 

20. Regulácia vykurovacieho systému v základnej škole  

21. Informácia o uznesení o zamietnutí podnetu exekútorky na zastavenie exekúcie  

22. Informácia o realizácii projektu „Miestna občianska poriadková služba pre obec Rimavská Baňa“ 

23. Informácia o žiadosti o NFP z Programu rozvoja vidieka Rekonštrukcia miestnej komunikácie Repno 

v obci Rimavská Baňa 

24. Informácia o Výzve MV 2017 v oblasti prevencie kriminality – kamerový systém 

25. Kalendár kultúrnospoločenských a športových podujatí v roku 2018 

26. Žiadosti a podnety občanov obce 

27. Diskusia 

28. Záver 

 

K bodu 1 a) 

V úvode zástupkyňa starostky obce Ing. Jana Alcnauerová oznámila, že podľa § 12 odsek 2 Zákona č. 

369/1990 Zb. o obecnom zriadení bude na základe poverenia starostky obce viesť 19. rokovanie obecné 

zastupiteľstvo ona. Zástupkyňa privítala všetkých prítomných poslancov. Oznámila prítomným, že p. 

starostka obce sa z rodinných dôvodov na zasadnutie obecného zastupiteľstva nedostaví. Konštatovala, že je 

prítomná nadpolovičná väčšina všetkých poslancov, a tým je zastupiteľstvo uznášania schopné. 

 

K bodu 1 b) 

Za zapisovateľku zápisnice bola určená Ing. Jana Oravcová a za overovateľov zápisnice a uznesení 

poslancov Milan Kušpála a Andreja Lubaja.  

Za: 5 Proti: 0 Zdržal sa hlasovania: 0 

K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č. 198/2017, ktoré tvorí prílohu k tejto zápisnici.  
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K bodu 2 

Zástupkyňa starostky obce predložila návrh programu zasadnutia obecného zastupiteľstva. V programe 

navrhla doplniť bod 24 Výzva MV SR 2017 v oblasti prevencie kriminality - Kamerový systém obce 

Rimavská Baňa. OZ schválilo program rokovanie a doplnenie bodu. 

Za: 5 Proti: 0 Zdržal sa hlasovania: 0 

K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č. 199/2017, ktoré tvorí prílohu k tejto zápisnici. 

K bodu 3 

Zástupkyňa starostky obce navrhla za členov návrhovej komisie Miroslava Knappa a Ľubomíra Olšiaka.   

Za: 5 Proti: 0 Zdržal sa hlasovania: 0 

K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č. 200/2017, ktoré tvorí prílohu k tejto zápisnici. 

K bodu 4 

Pri kontrole plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ, zástupkyňa starostky obce vyzvala 

poslanca Milana Kušpála na podanie informácii o plnení Uznesenia č. 187/2017. Poslanec Milan Kušpál 

oslovil 2 odborne spôsobilé osoby avšak ohliadku vykurovacieho systému v Základnej škole odmietli 

vykonať. Po prejednaní s p. Jankovičom, ktorý v Základnej škole kúril, bol informovaný o existencii 4 

kotloch, ktoré kúria premenlivo 2 niekedy 3, avšak jeden kotol vôbec nekúri. Ing. Jana Alcnauerová 

informovala, že bola dohľadaná projektová dokumentácia. O tomto uznesení poslanci budú ešte rokovať.  

Za: 5 Proti: 0 Zdržal sa hlasovania: 0 

K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č. 201/2017, ktoré tvorí prílohu k tejto zápisnici. 

 

K bodu 5 
Zástupkyňa starostky obce podala informáciu o rozpočtovom opatrení č. 1/2017. Výška celkových bežných 

príjmov 568 804 € a bežných výdavkov 563 712 € sa nemení v rámci schváleného rozpočtu. Presun je len 

medzi položkami. Informáciu zobrali poslanci OZ na vedomie. 

Za: 5 Proti: 0 Zdržal sa hlasovania: 0 

K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č. 202/2017, ktoré tvorí prílohu k tejto zápisnici. 

 

K bodu 6 

K bodu 6 na základe žiadosti zo Školskej jedálne ZŠ s MŠ Juraja Palkoviča, poslanci OZ rokovali 

o poskytnutí dotácie a o potrebe zakúpenia kuchynskej váhy vo výške 178,00 €. Poslanci OZ schválili nákup 

vybavenia a poskytnutie dotácie vo výške 178,00 €.  

Za: 5 Proti: 0 Zdržal sa hlasovania: 0 

K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č. 203/2017, ktoré tvorí prílohu k tejto zápisnici. 

 

K bodu 7 

Zástupkyňa starostky obce informovala o návrhu rozpočtového opatrenia č. 2/2017, presun peňažných 

prostriedkov v súlade so Zákonom č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej správy podľa §14 

ods. 2 pís. a). Znížia sa bežné a  kapitálové príjmy na sumu 524 873,00 € a bežné a kapitálové výdavky na 

sumu 469 213,00 €. Poslanci obce schválili rozpočtové opatrenie č. 2/2017. 

Za: 5 Proti: 0 Zdržal sa hlasovania: 0 

K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č. 204/2017, ktoré tvorí prílohu k tejto zápisnici. 

 

K bodu 8  

Zástupkyňa starostky obce ďalej informovala o potrebe prejednania presunu rozpočtovaných prostriedkov 

z rezervného fondu obce Rimavská Baňa v sume 3 264 €, na prístrešok pri šatniach TJ z dôvodu, že 

projektová dokumentácia zdravotné strediska bola naplánovaná v rozpočte obce vo výške 10 000 € a reálna 

suma na projektovú dokumentáciu bola vo výške 4500  €. Z uvedeného by sa prístrešok pri šatniach TJ 

financoval z rezervného fondu ako kapitálový výdavok 2017.  

Za: 5 Proti: 0 Zdržal sa hlasovania: 0 

K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č. 205/2017, ktoré tvorí prílohu k tejto zápisnici. 
 

K bodu 9 
V tomto bode zástupkyňa starostky obce informovala o novom Návrhu na VZN č. 2/2017 o miestnom 

miestnych daniach na území obce Rimavská Baňa. Starostka obce Mgr. Elena Polóniová predložila spolu 

s pozvánkou poslancom OZ Návrh. Návrh bol vyvesený dňa 24.11 2017 na úradnej tabuli obce. Ukončenie 

lehoty pripomienkového konania bolo dňa 9.12.2017. Na obecný úrad neboli doručené žiadne pripomienky 

k novému VZN č. 2/2017. Ďalej pracovníčka obecného zastupiteľstva Ing Jana Oravcová informovala, že 

nové VZN č. 2/2017 na rozdiel od pôvodného VZN č. 1/2013 o miestnych daniach a miestnom poplatku za 
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komunálny odpad a drobné stavebné odpady na území obce Rimavská Baňa obsahuje zrozumiteľne, jasne 

a podrobnejšie: čo je predmetom dane, aké sú podmienky určovania daní, vyrubovania daní, splatnosti, 

lehôt, vyberania daní, ktoré budú v prípade schválenia platné na území obce Rimavská Baňa pre: Daň 

z nehnuteľnosti, daň sa psa, daň za užívanie verejného priestranstva, daň za predajné automaty, daň za 

nevýherné hracie prístroje. Zverejnené bude aj na webovej stránke obce Rimavská Baňa. Ďalej informovala, 

že sadzby miestnych daní pre daň z nehnuteľnosti (pozemky, stavby, byty) a za psa sa nemenia. Určujú sa 

sankcie pri porušení povinností daňovníka. Ďalej informovali, že v zmysle zákona č. 582/2004 Z. z. 

o miestnych daniach a miestnom poplatku za KO v Príloha č. 1 je hodnota ornej pôdy na území obce 

Rimavská Baňa 0,2871.  

Za: 5 Proti: 0 Zdržal sa hlasovania: 0 

K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č. 206/2017, ktoré tvorí prílohu k tejto zápisnici. 

 

K bodu 10 

Ďalej zástupkyňa starostky obce informovala aj o novom návrhu na VZN č. 3/2017 o miestnom 

poplatku za komunálny odpad a drobný stavebný odpad na zemí obce Rimavská Baňa. Starostka obce 

Mgr. Elena Polóniová predložila spolu s pozvánkou poslancom OZ Návrh. Návrh bol vyvesený dňa 

24.11.2017 na úradnej tabuli obce. Ukončenie lehoty pripomienkového konania bolo dňa 9.12.2017. Na 

obecný úrad neboli doručené žiadne pripomienky k novému VZN č. 3/2017. Zamestnankyňa OcÚ Ing. 

Jana Oravcová informovala, že ako pri miestnych daniach tak aj pri vyberaní poplatkov za komunálny 

odpad sa sadzba poplatku nemení = 13,00 € / 1 osoba, pokiaľ poplatník preukáže splnenie podmienok 

na zníženie/odpustenie poplatku za KO, sadzba sa pomernou časťou zníži/odpustí. Podmienky splnenia 

sú podrobnejšie riešené vo VZN č. 3/2017 v II. časti, oddiel IV. Nové VZN č. 3/2017 obsahuje aj 

prílohy, ktoré občania budú podávať na obecný úrad. Pracovníčka obecného úradu Ing. Jana Oravcová 

informovala že VZN obsahuje zrozumiteľne, jasne a podrobnejšie: kto je poplatník a platiteľ poplatku, 

podmienky: oznamovania, vyrubovania poplatku, platenia poplatku, zníženia/odpustenia poplatku, 

podmienky vrátenia poplatku splatnosti, lehôt a pod., ktoré budú v prípade schválenia platné na území 

obce Rimavská Baňa. Zverejnené bude aj na webovej stránke obce Rimavská Baňa. 

Za: 5 Proti: 0 Zdržal sa hlasovania: 0 

K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č. 207/2017, ktoré tvorí prílohu k tejto zápisnici. 

 

K bodu 11 

Zástupkyňa starostky obce informovala o návrhu dodatku VZN č.  4/2017 o určení výšky dotácie  na dieťa 

materskej školy, školského klubu detí a zariadenia školského stravovania v zriaďovateľskej pôsobnosti obce 

so sídlom na území obce Rimavská Baňa na rok 2015 a ďalšie roky, ktorým sa mení VZN č. 1/2015 

z dôvodu zmeny v zákone. Konštatovala, že prijatím nového VZN sa mení výška dotácie na rok 2018 na 

prevádzku a mzdy na dieťa materskej školy, školského klubu detí a zariadenia školského stravovania. Podľa 

VZN č. 4/2017 v prílohy č. 1, obec ako zriaďovateľ poskytne príjemcovi podľa § 2 v roku 2018 dotáciu 11. 

mesiacov 6 244,00 Eur a 1. mesiac 6227,00 Eur do 25. dňa príslušného mesiaca.  

Ďalej podľa VZN podrobnejšie informovala o dotácii na rok 2018 na prevádzku a mzdy materskej školy, 

školského klubu detí a zariadenia školského stravovania v zriaďovateľskej pôsobnosti obce nasledovne: 

Materská škola 34 716 €/ ročne, t.j. 12 x 2 893 €  (20 detí, t.j. 1 735,76 €/1 dieťa/rok). Zariadenie školského 

stravovania 25 272 €/ ročne, t.j. 12 x 2 106 € (63 potenciálnych stravníkov, t.j. 401,15 €/1 potenc. 

stravníka/rok), Školský klub detí 14 703 €/ ročne, t.j. 11 x 1 225 €, 1x1228 € (17 žiakov, t.j. 864,88  €/1 

žiaka/rok).  

Za: 5 Proti: 0 Zdržal sa hlasovania: 0 

K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č. 208/2017, ktoré tvorí prílohu k tejto zápisnici. 

K bodu 12 

Zástupkyňa starostky obce informovala prítomných o neuplatňovaní programového rozpočtu obce Rimavská 

Baňa na roky 2018 až 2020.  

Za: 5 Proti: 0 Zdržal sa hlasovania: 0 

K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č. 209/2017, ktoré tvorí prílohu k tejto zápisnici. 

K bodu 13 

V tomto bode zástupkyňa starostky obce konštatovala, že návrh rozpočtu na roky 2018 až 2020 boli 

poslancom OZ vopred predložené. Informovala, že k návrhu rozpočtu na roky 2018 až 2020 sa vyjadrila aj 

hlavná kontrolórka obce Ing. Oľga Fabová - predložila odborné stanovisko. Zástupkyňa starostky obce 
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predniesla správu hlavnej kontrolórky obce: Rozpočet obce na roky 2018 – 2020 bol predložený v zmysle 

zákona č. 583/2014 Z. z o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy. Rozpočet obce pre rok 2018 je 

záväzný, ďalšie roky sa zostavujú výhľadovo a nie sú pre obec záväzné. Rozpočet bol v zmysle platnej 

legislatívy zverejnený na úradnej tabuli dňa: 27.11.2017. Rozpočet obce na rok 2018 je zostavený ako 

prebytkový vo výške prebytku 458 €. Dôsledkom prebytku je použitie prostriedkov z prebytku minulých 

rokov cez finančné operácie 55 660 €. Vlastné príjmy na r. 2018 obec plánuje vo výške 268 885 €, z toho 

najväčší objem tvoria tzv. podielové dane vo výške 175 682 € z ministerstva financií tvorí takmer 65 % 

z celkových vlastných príjmov obce. Ďalšie príjmy sú z miestnych daní a poplatkov za KO – 24 798 €,  

nájomné za pozemky, budovy, prenájom hrobových miest a ostatné príjmy za služby 2 796 €. Vlastné príjmy 

školy v návrhu rozpočtu  sú zakomponované vo výške 9 146 €.   Jedná sa o  poplatky za MŠ, ŠKD  a  ŠJ . Zo  

štátneho rozpočtu na prenesených výkon štátnej správy resp. dotácie na konkrétne akcie (napr. pre DHZO) sú 

rozpočtované prostriedky vo výške 302 948  €, z toho na školu 223 851 €. Oproti  minulým rokom je to 

menej z dôvodu poklesu žiakov, čo  bude potrebné riešiť v budúcich rozpočtoch obce.  Kapitálové príjmy  

(granty) sa nerozpočtujú.  Plánuje sa  použitie prebytku z minulých rokov  vo výške 55 600 € na rozvoj obce: 

rekonštrukcia m.k. Repno, Detské ihrisko, chodníky, dom smútku – náter, strecha TJ, dvere domu kultúry. 

Konkrétne akcie schvaľuje zastupiteľstvo podľa  predloženého rozpočtu. Tieto prostriedky sa zaradia do 

príjmov prostredníctvom finančných operácií. Vlastné výdavky - Bežné výdavky obce  na rok 2018 sú 

plánované vo výške 267 833 €. Tieto výdavky  nezahrňujú výšku prenesených a originálnych kompetencií 

poskytovaných  pre  školstvo. Finančné prostriedky v časti bežných výdavkov sa využívajú na prenesené 

kompetencie (školy, matrika, evidenciu obyvateľstva a životné prostredie ) a originálne kompetencie – výkon 

a činnosť  obecného úradu a jeho orgánov. Kapitálové výdavky vo výške 55 660 €  budú použité  na obnovu 

a ochranu  majetku (rekonštrukcie komunikácií, chodníkov, domu smútku, domu kultúry). Výdavky budú 

kryté z vlastných zdrojov bežných príjmov, transferov resp. dotácií a z prebytku hospodárenia z minulých 

rokov.  

Hlavná kontrolórka obce Ing. Oľga Fabová vo svojom stanovisku pozitívne zhodnotila aj získavanie 

prostriedkov z projektov na bežnú prevádzku (chránené pracovisko, rôzne projekty nezamestnanosti), ktoré 

ušetria vlastné prostriedky na prevádzku obce. Ďalej konštatovala, že obec v rozpočte zahrnula aj splácanie 

úverov  prijatých na kofinancovanie projektov vo výške 5 329 €.  

Zástupkyňa starostky obce informovala aj o závere hlavnej kontrolórky obce k rozpočtu na rok 2018, 

v ktorom odporúča OZ návrh rozpočtu obce na roky 2018-2020 schváliť. Po schválení rozpočtu bude 

potrebné v zmysle § 12 ods. 1 zákona 583/2004 Z. z. schválenú dotáciu pre rozpočtovú organizáciu     

oznámiť riaditeľke školy a rozpísať na položky a podpoložky s termínom do 15 dní od schválenia rozpočtu. 

Taktiež je potrebné rozpísať aj transfer zo štátu.   

Za: 5 Proti: 0 Zdržal sa hlasovania: 0 

K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č. 210/2017, ktoré tvorí prílohu k tejto zápisnici. 

K bodu 14 

V ďalšom bode informovala zástupkyňa starostky obce o návrhu starostky obce na udelenie ocenenia 

ZMOGaM - Gemersko-malohontský učiteľ p. Mgr Jolane Geľovej, bývalej riaditeľke Základnej školy 

s materskou školou Juraja Palkoviča v Rimavskej Bani, za jej aktívnu pedagogickú činnosť a výrazný podiel 

v oblasti riadenia školy a za významné zásluhy v oblasti regionálneho školstva a tiež za jej dlhoročnú 

odbornú pedagogickú prax.  

Za: 5 Proti: 0 Zdržal sa hlasovania: 0 

K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č. 211/2017, ktoré tvorí prílohu k tejto zápisnici. 

K bodu 15 

Zástupkyňa starostky obce na návrh starostky obce informovala o potrebe delegovania nového člena školskej 

rady. OZ delegovalo zástupcu zriaďovateľa do rady školy pri Základnej škole s materskou školou Juraja 

Palkoviča v Rimavskej Bani Ing. Janu Oravcovú.  

Za: 5 Proti: 0 Zdržal sa hlasovania: 0 

K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č. 212/2017, ktoré tvorí prílohu k tejto zápisnici. 

K bodu 16 

V nasledujúcom bode zástupkyňa starostky oboznámila prítomných o pláne kontrolnej činnosti hlavného 

kontrolóra obce Rimavská Baňa na rok 2018 nasledovne: Február – Kontrola výkazov ročnej uzávierky za 

rok 2017, Apríl – Kontrola plnenia uznesení obecného zastupiteľstva za rok 2017 a Kontrola vybraných 
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výkazov uzávierky k 31.3.2018, Jún – September – Kontrola hospodárenia Základnej školy s materskou 

školou so zameraním na originálne kompetencie za rok 2017, Október – Kontrola výberu miestnych daní 

a poplatku za komunálny odpad, December – Stanovisko k návrhu rozpočtu obce na rok 2019. Ďalej uviedla, 

že vo svojom pláne bude priebežne vykonávať kontroly podľa potreby a úloh obecného zastupiteľstva.  

Za: 5 Proti: 0 Zdržal sa hlasovania: 0 

K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č. 213/2017, ktoré tvorí prílohu k tejto zápisnici. 

K bodu 17 

K tomuto bodu dala starostka obce príkaz na vykonanie inventarizácie majetku obce k 31.12.2017 podľa 

ustanovenia § 29 a § 30 Zákona č. 431/2002 Z. z. o účtovníctve. Príkazným listom menovala členov 

ústrednej inventarizačnej komisie na vykonanie inventarizácie majetku, záväzkov a rozdielu majetku 

a záväzkov a záväzkov obce: Milana Kušpála – predsedu, Jaroslavu Olšiakovú – člena, Janu Oravcovú – 

člena. Poslanci OZ zobrali na vedomie informáciu a menovanie členov. Koncom bodu 17 sa na 

zastupiteľstvo dostavil veliteľ DHZO Peter Rapčan.  

Za: 5 Proti: 0 Zdržal sa hlasovania: 0 

K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č. 214/2017, ktoré tvorí prílohu k tejto zápisnici. 

K bodu 18 

Zástupkyňa starostky obce v tomto bode vyzvala zamestnankyňu obecného úradu Ing. Janu Oravcovú, ktorá 

má na starosti správu miestnych daní a poplatkov na území obce Rimavská Baňa. Ing. Jana Oravcová 

informovala prítomných o návrhu na odpísanie nevymožiteľných pohľadávok za miestny poplatok za 

komunálny odpad. Informovala, že pohľadávky obce za miestne dane a poplatky, sa snaží obec vymáhať 

rôznymi spôsobmi – vyrubuje a osobne doručuje, zasiela rozhodnutia poštou, predvoláva občanov a uzatvára 

s nimi dohody o splátkach, osobne ich oslovuje, vyzýva občanov na úhrady nedoplatkov. Od roku 2016 bolo 

s občanmi podpísaných spolu 36 dohôd pričom 18 dohôd o splátkach občania splatili. Ďalej uviedla, že obec 

eviduje aj pohľadávky, ktoré sa nedajú vymôcť z dôvodu, že rodiny resp. občania sa v obci dlhodobo 

nezdržiavajú, sú odcestovaný, pracujú v zahraničí a počas roka sa v obci neukážu, obec pri týchto 

poplatníkoch nemá informáciu o adrese kde sa zdržiavajú a preto, akékoľvek vymáhania a doručovanie 

písomností je neefektívne. Preto obec ako správca miestnych daní a poplatkov predkladá návrh na odpísanie 

nasledovných pohľadávok: 1.Zdenko Puškáš, Železničná 124, 2. Teodor Gubčo, Hlavná 86/16; 3. Sonja 

Dekrétová; Sever 151/19, 4. Marek Kuru, Fľaková 16/22; 5. Marta Kleinová, Kraskovská 132/14; 6. Ján 

Pištula, Repno 40; 7. Roman Kuru, evidovaný na obci; 8. Miroslav Harušťák, evidovaný na obci; 9. Róbert 

Vinarčík, evidovaný na obci; 10. Milan Vinarčík, Strana 75. Celková suma návrhu na odpísanie pohľadávok 

uvedených osôb je vo výške 326,04 €. Ďalej informovala, že všetkým ostatným, ktorí si neplnia poplatkovú 

povinnosť sme zasielali poštou výzvy s opakovaným doručovaním v počte 47 na TKO a 29 DZN, za čo obec 

zaplatila 98,05 €. Výzvy boli doručované občanom na TP v obci, ktorý tvoria KO v obci Rimavská Baňa 

zdržiavajú sa tu a s obcou nespolupracujú, nedodržiavajú splátkové kalendáre. Tieto osoby v návrhu na 

odpísanie pohľadávok nie sú.   

Za: 5 Proti: 0 Zdržal sa hlasovania: 0 

K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č. 215/2017, ktoré tvorí prílohu k tejto zápisnici. 

K bodu 19 

V tomto bode zástupkyňa starostky obce informovala o Dodatku č. 1 k internej smernici č. 1/2017 

upravujúcej postup verejného obstarávateľa obce Rimavská Baňa pri zadávaní zákaziek na dodanie tovaru, 

zákaziek na uskutočnenie stavebných prác, zákaziek na poskytnutie služieb a súťaže návrhov. Tento dodatok 

vydáva starostka obce Rimavská Baňa v nadväznosti na zmenu Zákona č. 248/2017 Z. z. o verejnom 

obstarávaní, na základe ktorej sa zmenili finančné limity pri zadávaní zákaziek s podlimitnou zákazkou. 

Dodatok internej smernice nadobudol účinnosť 1. novembra 2017.  

Za: 5 Proti: 0 Zdržal sa hlasovania: 0 

K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č. 216/2017, ktoré tvorí prílohu k tejto zápisnici. 

K bodu 20 

K tomuto bodu sa obecné zastupiteľstvo venovalo už aj pri bode 4 - plnenia uznesení z predchádzajúceho 

zastupiteľstva. Poslanec Milan Kušpál na základe uznesenia č. 187/2017 zabezpečoval ohliadku 

vykurovacieho systému odborne spôsobilou osobou. Oslovil 2 odborne spôsobilé osoby avšak ohliadku 

vykurovacieho systému v Základnej škole odmietli vykonať. Po prejednaní s p. Jankovičom, ktorý 

v Základnej škole kúril, bol informovaný o existencii 4 kotloch, ktoré kúria premenlivo 2 niekedy 3, avšak 
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jeden kotol vôbec nekúri. Ing. Jana Alcnauerová informovala, že k vykurovaciemu systému bola dohľadaná 

projektová dokumentácia. Poslanci OZ rokovali o ďalšom možnom postupe. Postúpili zabezpečenie ohliadky 

vykurovacieho systému starostke obce Rimavská Baňa s odborne spôsobilou osobou.  

Za: 5 Proti: 0 Zdržal sa hlasovania: 0 

K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č. 217/2017, ktoré tvorí prílohu k tejto zápisnici. 

K bodu 21 

Ďalej zástupkyňa starostky obce na podnet starostky informovala v tomto bode prítomných poslancov 

o doručení uznesenia o rozhodnutí súdnej exekútorky o zamietnutí exekúcie. Toto uznesenie bolo doručené z 

Okresného súdu Rimavská Sobota v exekučnej veci povinného - spoločnosti Jednota, spotrebného družstva 

v Rimavskej sobote „v likvidácii“ so sídlom v Rimavskej Sobote voči oprávnenému, ktorým je Obecný úrad 

Rimavská Baňa. Zástupkyňa starostky v mene starostky obce informovala, že o tomto exekučnom návrhu, 

neboli nájdené žiadne dokumenty, pravdepodobne išlo o dlžnú sumu na miestnych daniach a poplatkoch. 

Poslanci vzali na vedomie informáciu o zamietnutí podnetu exekútorky na zastavenie exekúcie spoločnosti 

Jednota, spotrebné družstvo v Rimavskej Sobote „v likvidácii“.  

Za: 5 Proti: 0 Zdržal sa hlasovania: 0 

K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č. 218/2017, ktoré tvorí prílohu k tejto zápisnici. 

K bodu 22  

Zástupkyňa starostky obce v tomto bode oboznámila o začatí realizácie projektu „Miestna občianska 

poriadková služba“ na 3 roky. „MOPS-ka“ bude financovaná z MV SR. Mzdy na zamestnancov budú 

následne refundované. MV SR schválilo výšku NFP vo výške 100 805,32 € na 3 roky s 5% spoluúčasťou 

obce ako žiadateľa. Dňa 14.11.2017 sa na obecnom úrade uskutočnilo výberové konanie na 1. koordinátora 

a 3. členov MOPS. Predsedom výberovej komisie bola zástupkyňa starostky obce – Ing. Jana Alcnauerová, 

členmi výberovej komisie boli Ing. Zlatica Azimiová z Úradu splnomocnenca pre rómske komunity a Ján 

Hronec z PZ SR. Na výberové konanie sa prihlásili šiesti záujemcovia o pracovné miesta. Jeden zo 

záujemcov bol vylúčení z dôvodu nesplnenia podmienok. Za koordinátora MOPS bola vybraná p. Katarína 

Lubajová, za členov p. Radič Arpád, p. Roman Kuru a p. Ján Klein. Koordinátorka a 2 členovia sú 

zamestnaní a vykonávajú svoju náplň práce od 01.12.2017, p. Klein začne vykonávať prácu s nástupom do 

zamestnania od 01.03.2017. Členovia MOPS už absolvovali školenia: Ochrana osobných údajov so 

starostkou obce Rimavská Baňa, Trestné právo s JUDr. Drahomírom Širučkom, Ochrana verejného poriadku 

a riešenie modelových situácii s Mgr. Milanom Migaľom.  

Za: 5 Proti: 0 Zdržal sa hlasovania: 0 

K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č. 219/2017, ktoré tvorí prílohu k tejto zápisnici. 

K bodu 23 
V bode 23 Ing. Jana Alcnauerová informovala o stave schvaľovania PPA v rámci podanej Žiadosti o NFP 

z Programu rozvoja vidieka opatrenie 7.2 na projekt rekonštrukcie miestnej komunikácie Repno v obci 

Rimavská Baňa. Oznámila, že obciam, ktoré nespĺňali podmienky výzvy a ich projekty neboli podporené 

boli v toto obdobie doručované rozhodnutia o neschválení Žiadosti o NFP. Obec Rimavská Baňa žiadne 

negatívne rozhodnutie z PPA nedostala čo je pozitívne, v najbližšom období očakávame odpoveď.  

Za: 5 Proti: 0 Zdržal sa hlasovania: 0 

K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č. 220/2017, ktoré tvorí prílohu k tejto zápisnici. 

K bodu 24 

Program zasadnutia OZ bol doplnený tento bod 24, v ktorom informovala zástupkyňa starostky obce, že 

v rámci Výzvy MV SR 2017 v oblasti prevencie kriminality nám dňa 06.12.2017 bolo doručené rozhodnutie 

o schválení dotácie na Kamerový systém obce Rimavská Baňa v celkovej sume 6 400,00 €, ktorá bude 

uhradená v najbližších dňoch na účet obce. Pozitívnu informáciu zobrali poslanci OZ na vedomie.  

Za: 5 Proti: 0 Zdržal sa hlasovania: 0 

K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č. 221/2017, ktoré tvorí prílohu k tejto zápisnici. 

K bodu 25 
K tomuto bodu zástupkyňa starostky obce predložila prítomným poslancom Kalendár plánovaných kultúrno-

spoločenských a športových akcii obce Rimavská Baňa na rok 2018. 6.1. – Prvá novoročná zabíjačka; 17.2. – 

Hasičský ples; 9.2. – Fašiangové stretnutie seniorov; 28.4. – Stavanie mája; 28.4. – 100 jarných kilometrov; 

7.5. – Vatra slobody; 1.6. – Váľanie mája; 23.6. – Juniáles zabáva sa celá dedina; 29.8. – 5. ročník 

futbalového zápasu; 20.10. – „Z úcty k Vám“; 24.11. – Katarínska zábava; 8.12. – Stolnotenisový turnaj; 

6.12. – Mikuláš; 31.12. – Novoročný ohňostroj.  

Za: 5 Proti: 0 Zdržal sa hlasovania: 0 

K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č. 222/2017, ktoré tvorí prílohu k tejto zápisnici. 
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K bodu 26 
Poslanec M. Kušpál mal podnet od p. Ivana z ul. Repno, kde p. Klein využíval priestor miestnej cesty na 

uskladnenie stavebného materiálu na dvore vedľa p. Olšiaka. Z toho dôvodu traktor nedokázal vyhŕňať cestu 

až do konca a vznikal tak problém s vyhrnutým snehom. Toho času je stavebný materiál odstránení 

z priestranstva na ceste. Ing. Jana Alcnauerová – poslankyňa obce konštatovala, že verejné priestranstvo slúži 

verejnosti a každému jednému z nás. Pokračovala informáciou, že každí občan môže využívať takéto 

priestory pokiaľ neobmedzuje iných občanov. Poslanec M. Kušpál a J. Alcnauerová spolu s ostatnými 

prítomnými jednali aj o tom, že aj vo VZN o miestnych daniach je zahrnuté využívanie verejného 

priestranstva v rámci miestnej dani. Z nového VZN č. 2/2017 vyplýva, že takéto užívanie je spoplatnené 

v sume 10,00 € na 1 mesiac. Prílohou tohto VZN je aj oznámenie o vzniku daňovej povinnosti za užívanie 

verejného priestranstva, ktoré občan oznamuje na obecný úrad. Dospeli k záveru, že v budúcnosti je potrené 

občanov na to upozorniť, a že je povinnosť občanov oznámiť vznik v prípade užívania verejne prístupných 

pozemkov vo vlastníctve obce napr. na uskladnenie stavebného materiálu na miestnej komunikácii v súlade 

so schváleným VZN č. 2/2017 v časti IV odsek 3. b).  

Ďalší podnet bol oznámený p. Petrom Rapčanom a poslancom A. Lubajom z ulici Strana. Obaja informovali 

o existujúcom probléme s rozrýpanou miestnou komunikáciou, ktorú bývalý občan p. Posuch porušil. 

Problém vidia najmä pri každodennom prechádzaní autom. Prítomný poslanci prejednali podnet narušenia 

miestnej komunikacie na ul. Strana. O probléme budú informovať starostku obce.  

Za: 5 Proti: 0 Zdržal sa hlasovania: 0 

K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č. 223/2017, ktoré tvorí prílohu k tejto zápisnici. 

V tomto bode ďalej poslanec A. Lubaj navrhol prideliť odmenu poslancovi M. Kušpálovi za ochotu 

a zabezpečovanie varenia na obecných akciách. Na návrh starostky obce poslankyňa Ing. J. Alcnauerová 

navrhla prideliť odmenu všetkým poslancom OZ. Po prerokovaní OZ schválilo odmenu poslancom OZ 

nasledovne: Milan Kušpál odmena 100,00 €; Andrej Lubaj odmena 50,00; Miroslav Knapp odmena 50,00; 

Ľubomír Olšiak odmena 50,00; Ing. Jana Alcnauerová odmena 50,00.  

Za: 5 Proti: 0 Zdržal sa hlasovania: 0 

K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č. 224/2017, ktoré tvorí prílohu k tejto zápisnici. 

Ďalej prítomný veliteľ DHZO Rimavská Baňa – Peter Rapčan navrhol ocenenie členom DHZO a odmenenie 

člena DHZO p. J. Korenyho za ochotu a vykonanú prácu nad rámec funkčných povinností DHZO. Poslanci 

obce prejednali návrh veliteľa DHZO a schválili p. J. Korenymu odmenu vo výške 116,50 € brutto.  

Za: 5 Proti: 0 Zdržal sa hlasovania: 0 

K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č. 225/2017, ktoré tvorí prílohu k tejto zápisnici. 

Poslanec Ľ. Olšiak sa ospravedlnil a opustil 19. zasadnutie OZ. V diskusii pokračoval ďalej veliteľ DHZO 

Peter Rapčan so správou o vykonaní preventívnej protipožiarnej kontroly, ktorá je v súlade s ustanoveniami 

NR SR § 23 a § 24 Zákona č. 314/2001 Z. z. o ochrane pred požiarmi v znení neskorších predpisov. 

Informoval, že boli vykonané 2 preventívne protipožiarne kontroly kotlov priamo u občanov obce a to dňa 

28.10.2017 a 8.12.2017. Preventívne kontroly vykonali velitelia a členovia kontrolnej skupiny: Milan 

Kušpál, Peter Rapčan, Lukáš Kališ. Menšie nedostatky u občanov boli prerokované priamo na mieste. 

Závažné nedostatky u občanov, ktoré by mohli viesť k vzniku požiaru, alebo sťaženia záchrany osôb 

a majetku zistené neboli. Výsledky protipožiarnych kontrol boli oznámené obci. Zápisnica z preventívnych 

protipožiarnych kontrol bola vyhotovená dňa: 8.12.2017. V rámci zápisnice je vyjadrenie. Veliteľ DHZO 

Peter Rapčan podrobne informoval o jej obsahu nasledovne: Dňa 20.10.2017 boli vykonané preventívne 

protipožiarne kontroly v obci Rimavská Baňa  u fyzických osôb na uliciach: Fľaková, Hlavná a Repno, 

vykonalo sa 41 kontrol a 32 vykonaných nebolo z dôvodu neprítomnosti vlastníkov nehnuteľností. Dňa 

8.12.2017 boli vykonané preventívne protipožiarne kontroly v obci Rimavská Baňa u fyzických osôb na 

uliciach: Strana a Sever, vykonalo sa 20 kontrol a 12 kontrol vykonaných nebolo z dôvodu neprítomnosti 

vlastníkov nehnuteľností. Vykonaná bola aj preventívna protipožiarna kontrola u vlastníka Viliama 

DANIHO, Ul. Strana, u ktorého boli pretrvávajúce nedostatky po požiari komína v roku 2017. Nedostatky 

naďalej pretrvávali, boli prerokované na mieste s následnou ďalšou kontrolou, ktorá sa vykoná na danom 

mieste. Zostávajúce kontroly sú na uliciach: Železničná a Kraskovská, tie sa vykonajú v termínoch 

dohodnutých spolu s obcou Rimavská Baňa a členmi preventívnych protipožiarnych kontrol. Preventívne 

protipožiarne kontroly, ktoré u fyzických osôb neboli vykonané z dôvodu neprítomnosti vlastníkov, budú 

vykonávané priebežne, uviedol veliteľ DHZO Peter Rapčan.  

Za: 4 Proti: 0 Zdržal sa hlasovania: 0 

K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č. 226/2017, ktoré tvorí prílohu k tejto zápisnici. 
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K bodu 28 
V diskusii neboli žiadne diskusné príspevky.  

K bodu 29 

Zástupkyňa starostky obce poďakovala všetkým prítomným a na záver konštatovala, že všetky body 

programu rokovania  zastupiteľstva boli vyčerpané a vyhlásila 19.zastupiteľstvo v Rimavskej Bani za 

ukončené.  

 

Overovatelia zápisnice:  

Andrej Lubaj 

Milan Kušpál  

 

 

 

Zapisovateľka: Ing. Jana Oravcová 

 

 

 

 

 

 

Mgr. Elena Polóniová  

starostka obce 

  

 

 

 

 


